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Zápisnica z riadneho zasadnutia Školského parlamentu 

konaného dňa 25.10.2023 

 

Program zasadnutia  

1. Otvorenie  

2. Schválenie programu zasadnutia a voľba overovateľov zápisnice 

3. Kontrola uznesení - čo sa nám podarilo uskutočniť v mesiaci október  

4. Zmena názvu Žiackej školskej rady na Školský parlament 

5. Návrh a prerokovanie loga Žiackej školskej rady 

6. Návrhy a príprava aktivít na mesiac november 

7. Diskusia 

8. Rôzne pripomienky a doplňujúce návrhy členov  

9. Uznesenia 

10. Záver 

1. Otvorenie. 

Riadne zasadnutie Žiackej školskej rady otvorila predsedníčka Žiackej školskej rady Timea Detvaiová 

a privítala všetkých prítomných.  

 

2. Program zasadnutia. Voľba overovateľov. 

Predsedníčka Žiackej školskej rady Timea Detvaiová oboznámila všetkých členov Žiackej školskej 

rady a ostatných prítomných s programom riadneho zasadnutia Žiackej školskej rady. Program bol schválený 

bez doplňujúcich návrhov. Za overovateľov boli schválení: Tobias Kuda a Jakub Mekel. 

Počas zasadnutia prišiel pán učiteľ Mgr. Vladimír Burík, koordinátor výchovy k ľudským a 

občianskym právam,  ktorý prišiel prerokovať s členmi Žiackej školskej rady, aktivitu „Bubnovačka“, ktorá 

tento rok realizovaná pod záštitou Žiackej školskej rady. Hlavná myšlienka aktivity : uvedomenie dospelých, 

že aj deti majú práva, čo sa dáva na vedomie práve bubnovaním, aby to bolo počuť resp.  keď je niekto 

šikanovaný, nech sa netrápi sám a dá o tom vedieť. Bubnovanie trvá 1 minútu. Pán učiteľ vysvetlil, čo je 

šikana a aké prípady šikany sa vyskytujú.  Prítomných členov požiadal, aby v triede pripomenuli spolužiakom 

doniesť v tento deň jednoduché nástroje s čím by búchali na bubnovačke ( napr. varechy, lyžičky).  

 

3.   Kontrola uznesení. Čo sa nám podarilo. 

Podpredsedníčka spolu s koordinátorkou prečítali uznesenia a aktivity, ktoré boli schválené na 

ustanovujúcom a pracovnom zasadnutí Žiackej školskej a ktoré boli zrealizované, čím sa uskutočnila kontrola 
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plnenia uznesení. Realizácia lepenia zrkadlových fólií na WC ešte prebieha. Zároveň sa prerokovali 

a prekontrolovali plnenia pripomienok z predchádzajúceho zasadnutia. 

Členovia Žiackej školskej rady Michael Detvai  a Jakub Mekel doplnili ďalšie informácie týkajúce sa 

floorbalu. Aktivita Halloween bola zamietnutá z dôvodu, aby nedošlo k narušeniu vyučovacieho procesu 

a táto aktivita bola ponechaná na dohodu medzi žiakmi jednotlivých tried a ich triednymi učiteľmi.  

Koordinátorka p. Klapáčová osobne úprimne poďakovala predsedníčke, podpredsedníčke, 

zapisovateľke a niektorým členom žiackej školskej rady, ktorí sa angažovali a veľmi prispeli k realizovaniu 

aktivít , rozhlasových relácií, plagátov a propagácie počas mesiaca október. Najväčší úspech mala aktivita „ 

Pozdravy pre starkých „ ktorá mala aj charitatívny charakter a úprimne , milo prekvapili starkých milými 

slovami na pozdrave k ich obedu, ktorý im bol distribuovaný. Táto aktivita bola zrealizovaná v rámci mesiaca 

pripomínajúci si úctu k starším a spájanie generácií, aby nik nebol sám . 

 

4. Zmena názvu Žiackej školskej rady na Školský parlament.  

Na základe podnetu od p. riaditeľa predložil koordinátor p. Recký členom Žiackej školskej rady 

pracovný materiál, ktorý obsahoval príslušné ustanovenia zákona č. 596/2003 Z. z.  o štátnej správe v školstve 

a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov týkajúce sa Školského parlamentu. Zároveň 

oboznámil členov s potrebou zmeniť príslušné dokumenty v súvislosti s touto zmenou, predovšetkým Štatút 

Žiackej školskej rady a ďalšie. Po prečítaní a oboznámení s pracovným materiálom členovia hlasovali 

o zmene Žiackej školskej rady na Školský parlament. Návrh bol prijatý a koordinátori zabezpečia všetky 

zmeny v dokumentoch Školského parlamentu.  

 

5. Návrhy a prerokovanie loga Školského parlamentu.  

Členom Školského parlamentu boli predložené 2 návrhy na logo Školského parlamentu. Prvý návrh 

vytvorila podpredsedníčka Školského parlamentu Laura Ječimová, druhý návrh bol v deň konania riadneho 

zasadnutia doručený od žiaka, ktorý je v redakčnej rade školského časopisu OKO. Po prezentácii oboch 

návrhov členovia Školského parlamentu hlasovali za jednotlivé návrhy . Podporený a schválený bol návrh 

loga Laury Ječimovej. 

 

6. Príprava aktivít na mesiac november.  

Predsedníčka spoločne s koordinátorkou predniesli návrhy aktivít, ktoré by sa mohli realizovať počas 

mesiaca november s tým, že ku každej aktivite bude pripravená aj krátka relácia do rozhlasu resp. iná 

propagácia aktivity. Prečítali niekoľko zaujímavých návrhov svetových dní v mesiaci november, ktoré by 

mohli byť realizované ako aktivity Školského parlamentu. Prerokovali sa aj ďalšie návrhy na daný mesiac. Po 

diskusii členovia schválili tieto aktivity:1. Týždeň farieb 2. Bubnovačka  3. Prednáška spojená 

s besedou a diskusiou na tému HOAX. BE SAFE ONLINE. 4. Pokračovanie florbalu. K týmto aktivitám bude 

ešte pracovné zasadnutie školského parlamentu hneď v úvode mesiaca po prázdninách.  

 

7. Diskusia.  
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Športová aktivita – floorbal  bude pokračovať aj  v mesiaci november. Michael Detvai navrhol 

pyžamový deň, prípadne týždeň a prespávanie v škole, ktoré doplnil Maroš Karabel aby tieto aktivity boli 

prepojené a navrhol osloviť aj pána učiteľa Mgr. Martina Slivu, ktorý organizuje pyžamové čítanie pre 1. st. 

Michael Detvai doplnil informáciu, že sa rozprával s p. učiteľkou TVS  Evou Murgáčovou o možnostiach 

prespávania žiakov v škole, počas ktorej je možné zrealizovať na školskom pozemku opekačku . Aktivita bude 

prerokovaná neskôr, z dôvodu realizácie v teplejšom období roka.  

Jakub Mekel navrhol aby sa zrealizovala škola v prírode predovšetkým pre žiakov, ktorý sa pre 

pandémiu nemohli tejto aktivity zúčastniť. Návrh bude predložený vedeniu školy vzhľadom k tomu, že to 

nebude možné financovať zo štátneho rozpočtu..  

Aktivita - týždeň farieb, zapojenie je dobrovoľné, ale uvítame hojný počet. Každý deň bude určená 

farba, do ktorej sa zamestnanci školy, učitelia a žiaci oblečú . Boli navrhnuté tieto farby: pondelok – čierna, 

utorok – biela, streda – modrá, štvrtok – zelená, piatok – červená. Aktivita bude realizovaná v týždni od 6.11. 

do 10.11.2023. Dňa 3.11.2023 bude pripravená krátka relácia do školského rozhlasu.  

Bubnovačka. Členovia boli oboznámený na začiatku zasadnutia p. uč. Buríkom. K aktivite bude 

pripravená rozhlasová relácia, ktorá bude dňa 20.11.2023. Pripravia sa 2 skupiny, ktoré budú bubnovať na 

chodbách. 

Aktivita – beseda s pani psychologičkou. Koordinátori uviedli, že sa s pani psychologičkou dohodnú 

na konkrétnych témach a termíne besedy. V prípade ak by sa táto aktivita nerealizovala v novembri, presunie 

sa na mesiac december.  

Vzhľadom na to, že obaja koordinátori absolvovali inovačného vzdelávania „Kritické myslenie ako 

povinná výbava pedagóga vo vzdelávaní“ navrhli zorganizovať spolu s členmi Školského parlamentu dňa 

30.11.2023 besedu spojenú s prednáškou na tému hoaxy. Žiaci sa dozvedia čo to je hoax, ako vzniká a bude 

im predstavený aj konkrétny príklad prostredníctvom prezentácie v PowerPoint. 24.11.2023 bude v školskom 

rozhlase krátka relácia o tejto aktivite. Na základe záujmu bude vybraná adekvátna miestnosť. Aktivita je 

odporúčaná pre 2. stupeň. K uvedenej aktivite bude pripravená rozhlasová relácia, ktorá bude 24.11.2023. 

Počas diskusie ešte členovia navrhovali aj iné aktivity, ktoré boli prezentované na ustanovujúcom 

zasadnutí resp. hneď na pracovnom zasadnutí. 

 

8. Rôzne pripomienky a doplňujúce návrhy členov.  

Členovia Školského parlamentu boli vyzvaní na prípravu témy pre výtvarnú súťaž, ktorá by bola 

realizovaná v mesiaci december. December ponúka mnoho námetov. 

 V rámci riešenia rozpočtu Školského parlamentu bolo koordinátorkou navrhnuté, aby všetci členovia 

mali tričko alebo šiltovku s logom Školského parlamentu. Prítomní členovia sa dohodli na tričku, ktorý bude 

zahrnutý v rozpočte na rok 2024. Zároveň v rámci rozpočtu je potrebné zakomponovať financie aj na ocenenia 

realizovaných súťaží poprípade vychádzky a exkurzie členov a iných do blízkeho okolia. 

 Bol prednesený návrh na využitie posilňovne, ktorá je priestoroch školy. Členovia boli oboznámení, 

že je problém s pedagogickým dozorom v dobe, kedy by ju žiaci mohli používať.  

 Predsedníčka pripomenula zrkadlá na toaletách. Tie sú po rozhovore s pánom riaditeľom v procese 

realizácie. 
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 Koordinátorka vysvetlila členom používanie skriniek na mobilné telefóny, ktoré boli postupne 

namontované vo všetkých triedach. Členovia navrhli aby hodiny, ktoré sú v triedach boli presunuté dopredu 

vedľa tabule, nakoľko počas vyučovania sa žiaci často pozerajú na hodiny, čo vyrušuje učiteľov.  

 Koordinátor oboznámil členov, že na web stránky školy je v časti „O škole“ zriadená samostatný 

priečinok pre Školský parlament, kde budú zverejňované dokumenty a aktivity Školského parlamentu. Sekciu 

vytvoril p. uč. Mgr. Ľubomír Jakubov. 

 Koordinátorka navrhla, aby sa dňa 2.11.2023 uskutočnilo v čase veľkej prestávky a hneď po vyučovaní 

pracovné stretnutie členov Školského parlamentu, kde budú určení zodpovední konkrétni žiaci aktivít ,  

rozdelené úlohy a termíny na realizáciu schválených aktivít.  

 

9. Uznesenia.  

 Všetky uznesenia prešli schvaľovacím procesom. 

 

10. Záver.  

Predsedníčka Školského parlamentu a koordinátorka poďakovali prítomným za aktívnu účasť 

a ukončili zasadnutie Školského parlamentu.  

 

Funkcia Meno a priezvisko Podpis  

Zapisovateľ Janka Ščúrová 
 

1. overovateľ Tobias Kuda  
 

2. overovateľ Jakub Mekel 
 

 

Koordinátori Školského parlamentu 

P. č. Meno a priezvisko Podpis 

1. PhDr. Markéta Klapáčová  

2. JUDr. Michal Recký, PhD.   

 

 

V Spišskej Novej Vsi, 25.10.2023 
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UZNESENIA z pracovného zasadnutia Školského parlamentu  

konaného dňa 25.10.2023 

12/R/X 

Členovia Žiackej školskej rady schválili program riadneho  zasadnutia Žiackej školskej rady a zvolili 

overovateľov: Tobias Kuda a Jakub Mekel. 

Hlasovanie :  

ZA: 15  PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 1  NEPRÍTOMNÍ: 7 

             T: stály                                                           Z.: Timea Detvaiová 

13/R/X 

Členovia žiackej školskej rady vzali na vedomie kontrolu uznesení a aktivít za predchádzajúce 

obdobie.  

Podpredsedníčka previedla spolu s koordinátorkou kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho 

zasadnutia konaného dňa 19.09.2023 a 27.09.202, t. j. uznesenia s č. 1. až 11/2023. Zároveň zhodnotili 

úspešnosť aktivít realizovaných počas mesiaca október a to: rozhlasové relácie ku svetovému dňu učiteľov 

a svetovému dňu úsmevu, pozdravy pre starkých, šarkaniáda a floorball. Niektoré podnety a pripomienky sú 

ešte v realizácii / zrkadlové fólie na WC/.  

Hlasovanie : ZA: 16  PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 0  NEPRÍTOMNÍ: 7 

             T: stály                                                           Z.: Timea Detvaiová 

14/R/X 

Členovia Žiackej školskej rady schválili zmenu názvu na Školský parlament . 

Koordinátor informoval členov o zmene názvu v zmysle zákona č. 596/2003 Z. z.  o štátnej správe v 

školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov týkajúce sa príslušného § Školského 

parlamentu / viď príloha zápisnice – výňatok zo zákona /. Táto zmena názvu bude zakomponovaná aj v ďalších 

dokumentoch a to najmä v Štatúte a iných . 

Hlasovanie : ZA: 16  PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 0  NEPRÍTOMNÍ: 7 

             T: 03.11.2023                                                           Z.: JUDr. Michal Recký, PhD. 

15/R/X 

Členovia Školského parlamentu schválili logo parlamentu. 

Logo navrhla a  predložila predsedníčka Laura Ječimová. Členovia hlasovali z ponúknutých 2 návrhov. 

Schválené logo bude zapracované do všetkých oficiálnych dokumentov a bude sa používať ako logo na 

všetkých podujatiach, veciach, dokumentoch.  

Hlasovanie :  ZA: 16  PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 0  NEPRÍTOMNÍ: 7 

             T: stály                                                           Z.: všetci členovia  
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16/R/X 

Predsedníčka Školského parlamentu a koordinátorka  predniesla návrhy aktivít na mesiac november. 

Členovia Školského parlamentu schválili tieto aktivity na mesiac november 2023: 

1. Týždeň farieb  

2. Bubnovačka   

3. Prednáška spojená s besedou a diskusiou na tému HOAX. BE SAFE ONLINE.  

4. Pokračovanie floorbalu. 

  

Hlasovanie :  

ZA: 16  PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 0  NEPRÍTOMNÍ: 7 

T: november 2023                                                                    Z.: všetci členovia                                         

 

17/R/X 

Členovia Školského parlamentu vzali na vedomie pripomienky a podnety členov Školského 

parlamentu. 

- Pyžamový deň 

- Prespatie v škole, opekačka – presun na jarné mesiace 

- Výtvarná súťaž v mesiaci december 

- Príprava rozpočtu pre školský parlament na rok 2024 / tričká pre členov parlamentu a ceny do 

súťaží  

- Posilňovňa 

- Škola v prírode pre 2. st/ najmä pre žiakov, ktorí pre pandémiu covidu neboli na tejto aktivite 

- Aktualizácia webu a priečinka Školského parlamentu 

- Beseda s psychologičkou / je potrebné dohodnúť spoluprácu 

- Hodiny umiestniť vpredu na stene, kde je tabuľa , resp. nad umývadlo, aby žiaci videli aktuálny 

čas / nie vzadu  

 

Hlasovanie : ZA: 14  PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 0  NEPRÍTOMNÍ: 9 

T: 25.10.2023         Z.: všetci členovia                                         


